
                                                 

 

2025 China GT Championship Sporting Bulletin No.25 

2025 中国超级跑车锦标赛比赛公告 25 

Subject: Car & Drivers Overall Sticker Guidelines V3 

主题：车身贴纸及赛服标识位置示意图 V3 

Release Date: 04/09/2025 

发布日期：2025 年 9 月 4 日 

 
Dear Competitors, 

Please refer the attachment Car & Drivers Overall Sticker Guidelines V3 for 2025 
China GT Championship. This version will replace the previous version of guidelines. 

All teams are reminded to follow this version of Guideline and respect related Articles 
of 2025 China GT Championship Sporting Regulations. 

 

致各参赛者： 

请参见附件2025中国超级跑车锦标赛车身贴纸及赛服标识位置示意图V3。本版本将替
换之前版本。 

请各参赛者注意按照该版本示意图执行并遵守2025中国超级跑车锦标赛比赛规则相关
条款内容。 

 

 

China GT Championship 

中国超级跑车锦标赛 

Email: chinagt@cgt.top 

 

No signature is required for this computer generated documents 
本文件无需签字 
 
 

mailto:chinagt@cgt.top


GT3

Quantity: 5 racing number & 3 number background for each car. 3 racing number on number background 
are in white color. 2 on front & back window are in light yellow color.
Dimension: 350 mm width x 450 mm height, as provided by the organizer. 

Racing Number & Number Background

Quantity: 4 for each car 
Dimension: 200 mm width x 160 mm height, as provided by the organizer. 

Category + PRO/PA/AM sticker

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 300 mm height, as provided by the organizer, team can cut from 
both side to fit the width of the car.

Window Screen

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 900 x 120 mm, as provided by the organizer. team can cut from 
both side to fit the width of the rear wing. 

Rear Wing STICKER

Quantity: 4 for each car.
Dimension: 280 mm width x 80 mm height, as provided by the organizer. 

Tires (Pirelli)

Quantity: 2 for each car.
Dimension: As provided by the organizer. 

Organizer & Sponsor

WWW.CGT.TOP



GTS

Quantity: 4 for each car 
Dimension: 200 mm width x 160 mm height, as provided by the organizer. 

Category + PRO/PA/AM sticker

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 300 mm height, as provided by the organizer, team can cut from 
both side to fit the width of the car.

Window Screen

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 900 x 120 mm, as provided by the organizer. team can cut from 
both side to fit the width of the rear wing. 

Rear Wing STICKER

Quantity: 4 for each car.
Dimension: 280 mm width x 80 mm height, as provided by the organizer. 

Tires (Pirelli)

Quantity: 2 for each car.
Dimension: As provided by the organizer. 

Organizer & Sponsor

WWW.CGT.TOP

Quantity: 5 racing number & 3 number background for each car. 3 racing number on number background 
are in white color. 2 on front & back window are in light yellow color.
Dimension: 350 mm width x 450 mm height, as provided by the organizer. 

Racing Number & Number Background



GTC

Quantity: 4 for each car 
Dimension: 200 mm width x 160 mm height, as provided by the organizer. 

Category + PRO/PA/AM sticker

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 300 mm height, as provided by the organizer, team can cut from 
both side to fit the width of the car.

Window Screen

Quantity: 1 for each car.
Dimension: 900 x 120 mm, as provided by the organizer. team can cut from 
both side to fit the width of the rear wing. 

Rear Wing STICKER

Quantity: 4 for each car.
Dimension: 280 mm width x 80 mm height, as provided by the organizer. 

Tires (Pirelli)

Quantity: 2 for each car.
Dimension: As provided by the organizer. 

Organizer & Sponsor

WWW.CGT.TOP

Quantity: 5 racing number & 3 number background for each car. 3 racing number on number background 
are in white color. 2 on front & back window are in light yellow color.
Dimension: 350 mm width x 450 mm height, as provided by the organizer. 

Racing Number & Number Background



Driver’s Racing Suit

Driver’s Overalls

1 x China GT patch, 2 x Pirelli patches to be embroidered as per below diagram, 
which can be supplied by the organizer.

Dimensions of the China GT patch: 12 cm width

Dimensions of the Pirelli patch: 12 cm width for the Pirelli logo in front.
                                                   10 cm width for the Pirelli logo on arm.



GT3

数量:每台车x4 
尺寸:200毫米宽 x 160毫米高，由组织方现场提供。 

组别贴（PRO/PA/AM组别贴，如适用）

数量:每台车x1
尺寸:300毫米高，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆宽度。

前挡风贴纸

数量:每台车x1
尺寸:150厘米宽，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆尾翼宽度。

尾翼贴纸

数量:每台车x4 
尺寸:280毫米宽 x 80毫米高，由组织方现场提供。 

倍耐力贴纸 (Pirelli)

数量:每台车x2 
尺寸:由组织方现场提供。 

主办方和赞助商贴纸

WWW.CGT.TOP

数量:每台车车号x5，号码背景贴x3。其中3个在号码背景贴上的车号为白色。前后风挡玻璃上的车号为黄色。
尺寸:350毫米宽 x 450毫米高，由组织方现场提供。 

比赛号码和号码底贴



GTS

数量:每台车x4 
尺寸:200毫米宽 x 160毫米高，由组织方现场提供。 

组别贴（PRO/PA/AM组别贴，如适用）

数量:每台车x1
尺寸:300毫米高，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆宽度。

前挡风贴纸

数量:每台车x1
尺寸:150厘米宽，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆尾翼宽度。

尾翼贴纸

数量:每台车x4 
尺寸:280毫米宽 x 80毫米高，由组织方现场提供。 

倍耐力贴纸 (Pirelli)

数量:每台车x2 
尺寸:由组织方现场提供。 

主办方和赞助商贴纸

WWW.CGT.TOP

数量:每台车车号x5，号码背景贴x3。其中3个在号码背景贴上的车号为白色。前后风挡玻璃上的车号为黄色。
尺寸:350毫米宽 x 450毫米高，由组织方现场提供。 

比赛号码和号码底贴



GTC

数量:每台车x4 
尺寸:200毫米宽 x 160毫米高，由组织方现场提供。 

组别贴（PRO/PA/AM组别贴，如适用）

数量:每台车x1
尺寸:300毫米高，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆宽度。

前挡风贴纸

数量:每台车x1
尺寸:150厘米宽，由组织方现场提供；车队可以从两侧裁剪以适应车辆尾翼宽度。

尾翼贴纸

数量:每台车x4 
尺寸:280毫米宽 x 80毫米高，由组织方现场提供。 

倍耐力贴纸 (Pirelli)

数量:每台车x2 
尺寸:由组织方现场提供。 

主办方和赞助商贴纸

WWW.CGT.TOP

数量:每台车车号x5，号码背景贴x3。其中3个在号码背景贴上的车号为白色。前后风挡玻璃上的车号为黄色。
尺寸:350毫米宽 x 450毫米高，由组织方现场提供。 

比赛号码和号码底贴



赛服标志示意图

1个China GT标志, 2个倍耐力标志，由组织方现场提供，应按下图位置所示缝在车手
赛服上：

China GT标志尺寸: 前胸12 cm宽

倍耐力标志尺寸: 前胸12 cm宽                                             
                手臂10 cm宽

车手赛服
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